

လာမည့်နှစ်အတွင်း စာသင်နှစ် ၇ အတန်းအတွက် လက်ခံကြောင်း အကြောင်းကြားခြင်း။  
NOTIFICATION OF ACCEPTANCE INTO YEAR 7 NEXT YEAR

ကျောင်းသား / ကျောင်းသူ အမည်။

Year 7: အတန်းတွင်ဝင်ရောက်သင်ယူခွင့် ရထားသည့် ပြုကျခံနိုင်မှု။

မည်သည့်အရပ်တွင် မည်သည့်အတန်းရှိသည်ဆိုသည်တို့ကို ရှင်းပြမည်နော်၊ နေ့၊ နှင့် ရက်စွဲ။

Year 7 ကျောင်းဝင်ခွင့်ဆိုင်ရာ စုံစမ်းရန်အတွက် ဆက်သွယ်ရမည့်ပုဂ္ဂိုလ်။

စုံစမ်းမေးမြန်းရေးအတွက် ကျောင်း၏ တယ်လီဖုန်း နံပါတ်။

မိဘ / အုပ်ထိန်းသူ ခင်ဗျား / ရှင်

အထက်တွင် အမည်ဖော်ပြထားသည့် သင်၏သား / သမီး အတွက် ဤကျောင်း၏ Year 7 အတန်းတွင် လာမည့်နှစ်အတွင်း ကျောင်းတက်ရန် လျှောက်လွှာ တင်သွင်းခြင်းအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

သင်၏ ကျောင်းဝင်ခွင့် လျှောက်ထားခြင်းသည် ဝင်ခွင့်ရရှိ အောင်မြင်ပါကြောင်း ကျွန်ုပ် ဝမ်းသာစွာ အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ သင်နှင့် သင်၏ သား / သမီး အား စစ်မှန်သောသဘောနှင့် ချီးကျူးပါသည်။ လာမည့်နှစ်များတွင် သင်တို့ နှစ်ဦးစလုံးနှင့် အောင်မြင်စွာ တွဲဖက်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်လိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့် ပါသည်။

စာသင်နှစ် ၇ သို့ ဝင်လာကြမည့် ကျောင်းသားအားလုံးအတွက် မည်သည့်အရပ်တွင် မည်သည့် အတန်းရှိသည် ကို ရှင်းပြမည်နော်အခမ်းအနားကို ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ ကျင်းပမည်နော် ကို အထက်တွင်ရှုပါ။ မည်သည့်အရပ်တွင် မည်သည့်အတန်းရှိသည်ဆိုသည်ကို ရှင်းပြမည်နော် နှင့်စပ် လျဉ်း၍ အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို စက်တင်ဘာ / အောက်တိုဘာလ အတွင်း သင့်ထံပို့ပေးပါမည်။

အခြေအနေ ပြောင်းလဲသွားသည့်အတွက် ကျောင်းဝင်ခွင့် ဆက်မလျှောက်လိုပါက ကျောင်းသို့ အမြန်ဆုံး ဆက်သွယ် အကြောင်းကြားပါ။ သို့မှသာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းဝင်ခွင့် လျှောက်ထားသူများ စာရင်းတွင်ပါရှိသော အခြားကျောင်းသားတစ်ဦးကို ဤလစ်လပ်နေသည့် နေရာ ပေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

သင်သည် မေးမြန်းစရာရှိသေးလျှင် သို့မဟုတ် သိသင့်မှတ်သားဖွယ်ရာ အချက်အလက်များ လိုသေးလျှင်၊ အထက်တွင်သူ့အမည်နှင့် တယ်လီဖုန်းနံပါတ် ဖော်ပြထားသော ကျောင်းဝင်ခွင့်ဆိုင်ရာ စုံစမ်းရန်အတွက် ဆက်သွယ်ရမည့် ပုဂ္ဂိုလ်ထံ တယ်လီဖုန်းဆက်၍ စုံစမ်းပါ။ သင့်အား ကူညီရန် စကားပြန် လိုအပ်ပါက သင်သည် တယ်လီဖုန်း စကားပြန်ဌာန သို့ဖြစ်စေ တယ်လီဖုန်းနံပါတ် 131 450 သို့ဖြစ်စေ ဆက်ပြီး သင်ပြောသည့် ဘာသာ စကားကို ပြန်ဆိုပေးနိုင် မည့် စကားပြန် တစ်ဦးတောင်းပါ။ စကားပြန်က ကျောင်းသို့ ဖုန်းဆက်ပြီး သင်ပြောလိုသည်များကို ကူညီ ဘာသာပြန်ပေးပါလိမ့်မည်။ ဤဆောင်ရွက်မှုအတွက် သင့်အနေနှင့် အခကြေးငွေ ပေးရန်မလိုပါ။

လေးစားစွာ ဖြင့်

ကျောင်းအုပ် ဆရာ / ဆရာမကြီး။  
Principal